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Subject: Overleg VWS-LCG 2 december
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Goedemiddag,

Gisteren haddenfigen ik weer overleg met het LCG, bij deze een paar notities.

- Overname buitenlandse partijen door RIVM wil Apotheek Haagse Ziekenhuizen graag voor 1/1 hebben afgeronc JERRcheckt met RIVM hoe snel de ontheffing en vergunningen zijn aangepast.
- LCG krijgt vragen over Covid vaccins; LCG heeft hier geen rol in en antwoordt dat ook.
- Chloroquine ACE: VWS heeft ACE gebeld, ACE kan nu al gebruik maken van de garantstelling.
- LCG stuurt het voorstel van Brocacef aan VWS aangevuld met eigen zienswijze. (PM: VWS heeft op 3/12 geantwoord aan

LCG en Brocaced dat het voorstel voldoet aan de uitgangspunten van de CCV en de subsidie).
- Tocilizumab: VWS wil meer zicht op voorraden en gebruik en zal hierover in contact treden met Roche. Belangrijk om te

weten wat de voorraden bij Roche zijn, of Roche rechtstreeks aan ziekenhuizen levert of ook via groothandels, en inzicht

in het reguliere gebruik. LCG kan vervolgens berekenen hoe groot de toename van gebruik door Covid-patiénten zal zijn.
Het is niet logisch dat LCG de voorraden in ziekenhuizen gaat aanvragen omdat er maar 1 leverancier is en ziekenhuizen

vaak maar 1-2 weken a n.

- Op 16 december gaan5.1.00 langs bij LCG, bedankje brengen en rondleiding in de ziekenhuisapotheek.

Met vriendelijke groet,


